
POSODOBLJENA PROIZVODNJA
V PAPIRNICI VEVČE

Medtem ko ima slovensko gospodarstvo težave z likvidnostjo, pravih
večjih naložb skorajda ni, so v Papirnici Vevče začeli graditi poslopje,

v katero bodo postavili stroj za glajenje visoko kakovostnih površinsko
premazanih papirjev in stroj za razrezovanje papirja.

Kot nam je povedal vodja vevške
papirnice Janez Hribar, je stroj za
glajenje papirja vreden več kot osem
milijonov mark, stroj za razrezovanje
papirja pa več kot šest milijnonov
mark. Višina vseh naložb v papirnici
znaša nekaj več kot 390 milijonov to-
larjev. Nadaljnje naložbe, kot so po-
sodobitev dodelave papirja in poso-
dobitev večjega papirnega stroja, pa
bodo morale še počakati, saj avstrijski
partner Brigl in Bergmeister za to še
ni dobil posojila tujih bank zaradi
vojne v Sloveniji. S temi dodatnimi
vlaganji bi avtomatizirali proizvodnjo
in jo količinsko ter kakovostno pove-
čali. Stroja, ki sta vredna več kot štiri-
najst milijonov mark, sta delež avstrij-
skega partnerja v Papirnici Vevče. Ta
naj bi financiral tudi nadaljnje poso-
dobitve papirnice, vendar zaradi
vojne ni mogel dobiti posojila.

Janez Hribar je povedal, da je pa-
pirnica med vojno normalno delala.
Surovin so imeli dovolj, približno
dvajset odstotkov delavcev pa je bilo
pri teritorialni obrambi. Avstrijski

partner je bil v dnevih vojnih spopa-
dov v Sloveniji zelo zaskrbljen za
Vevčane in je tudi ponudil pomoč, da
bi v Avstrijo poslali kolonijo otrok
njihovih papirničarjev. Vendar so
v Vevčah menili, da to ni potrebno.

Vodja papirnice je dejal, da v Vev-
čah proizvajajo predvsem kakovostne
vrste papirja za zahodna tržišča, ka-
mor izvozijo 60 do 70 odstotkov pro-
izvodnje. Njihov največji kupec je
mednarodna korporacija Bertelsman,
ki na vevškem papirju tiska leksi-
kone. Skupaj z avstrijskim partnerjem
Brigl in Bergmeister pa so vodilni
evropski proizvajalec etiketnega pa-
pirja za steklenice in cigaretne škat-
lice.

V Papirnici Vevče so začeli z uvaja-
njem poslovanja po mednarodnih
pravilih v skladu z mednarodnimi
standardi ISO 9000. Prihodnje leto,
ko bodo v celoti poslovali v skladu
s temi standardi, bodo zaprosili za
mednarodni certifikat za sistem kako-
vosti. Njihov avstrijski partner je tak
certifikat nedavno dobil, pri nas pa se

z njim na tujih trgih že postavlja Ju-
lon.

Avtotnatizacija in posodabljanje
proizvodnjega procesa v vevški papir-
nici pa ne pomenita dodatnega zapo-
slovanja delavcev. Prej nasprotno, saj
nekatera opravila ne bodo več po-
trebna. sžmo delo pa bo preprostejše.
Kot nam je povedala Ana Selan, je
optimalno Število zaposlenih v papir-
nici 500; to številko naj bi dosegli
proti koncu prihodnjega leta. To pa
pomeni, da bo še nekaj več kot 150
zaposlenih ostalo brez službe. Pouda-
rila je, da bodo tudi ta prihodnja od-
puščanja izpeljana tako kot doseda-
nja. Zavrnila je tudi očitke, da naj bi
odpuščali le delavce iz proizvodnje.
Dejala je. da je število odpuščenih iz
proizovdnje res večje od tistih, ki so
bili zaposleni v administraciji. Vendar
pa je bilo, gledano v odstotkih, več
odpuščenih iz administracije, kot iz
proizvodnje.
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